
 

 

 

 ЖИТОМИРСЬКА  РАЙОННА РАДА 

 

П Р О Т О К О Л  № 2 

засідання постійної комісії 

з питань промисловості, будівництва, транспорту, 

зв’язку та житлово-комунального господарства 

 

від  23 липня 2020 року                                                              м.Житомир 

16-30 год 

 

Всього членів комісій – 4. 

Присутні - 3:  Давидов А.В., Загладько В.М, Лихотворик А.П. 

Відсутні -1: Томілкіна В.П. 

 

У роботі комісії взяли участь: 

1. Стах Василь Миколайович – заступник голови районної ради 

2. Мельник Катерина Вікторівна – заступник голови райдержадміністрації 

3. Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами виконавчого апарату 

районної ради 

4. Гречко Олена Борисівна – керівник апарату райдержадміністрації 

5. Шмакова Лідія Михайлівна – заступник начальника управління фінансів 

райдержадміністрації 

6. Мандрик Анастасія Вікторівна – начальника відділу житлово-

комунального господарства, містобудування, архітектури, оборонної роботи, 

цивільного захисту та взаємодії з правоохоронними органами 

райдержадміністрації 

7. Працівники виконавчого апарату районної ради:  

 Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник організаційного відділу 

 Сидоренко Оксана Володимирівна – головний спеціаліст 

 

СЛУХАЛИ:  Про початок роботи постійної комісії. 

        Відкрив засідання постійної комісії  голова комісії  Давидов А.В. 

Повідомив, що на засідання постійної комісії прибуло 3 із 4 членів комісії. 

Проінформував, що рішення комісії приймаються більшістю голосів від 

загального складу комісії, а тому є  кворум для ухвалення рішень на цьому 

засіданні комісії. 

ВИРІШИЛИ:  Розпочати засідання комісії. 

Результати голосування: 

«За» - 3 (Давидов А.В., Загладько В.М., Лихотворик А.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

ВИСТУПИЛИ: Давидов А. В.,  голова постійної комісії, який нагадав депутатам   

районної   ради,  що  у  разі  виникнення  конфлікту інтересів при розгляді 



 

 

питань порядку денного, депутати мають дотримуватися вимог Законів України 

«Про запобігання корупції» та «Про місцеве самоврядування в Україні» та 

оголошувати про виниклий конфлікт інтересів. 

 

СЛУХАЛИ: Давидов А. В., голова постійної комісії, який ознайомив присутніх 

із проєктом порядку денного засідання постійної комісії: 

1. Про план  роботи районної ради  на друге півріччя 2020 року. 

                     Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник 

організаційного відділу виконавчого апарату районної   ради                                                                                         

                     

2. Про програму «Питна вода Житомирського району на 2020-2021 роки». 

                    Інформує: Мандрик Анастасія Вікторівна – начальник відділу 

житлово-комунального господарства, містобудування, архітектури, оборонної 

роботи, цивільного захисту та взаємодії з правоохоронними органами 

райдержадміністрації 

 

3. Різне. 

 

           Інших пропозицій, змін та доповнень до порядку денного засідання не 

надходило. 

ВИРІШИЛИ:  Затвердити наступний порядок денний засідання за основу та в 

цілому: 

1. Про план  роботи районної ради  на друге півріччя 2020 року. 

                     Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник 

організаційного відділу виконавчого апарату районної   ради                                                                                         

                     

2. Про програму «Питна вода Житомирського району на 2020-2021 роки». 

                    Інформує: Мандрик Анастасія Вікторівна – начальник відділу 

житлово-комунального господарства, містобудування, архітектури, оборонної 

роботи, цивільного захисту та взаємодії з правоохоронними органами 

райдержадміністрації 

 

3. Різне. 

Результати голосування: 

«За» - 3 (Давидов А.В., Загладько В.М., Лихотворик А.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

СЛУХАЛИ: Про регламент роботи засідання комісії: 

       Інформує: Давидов Анатолій Володимирович – голова постійної комісії       

ВИРІШИЛИ: Затвердити наступний регламент роботи  комісії: з усіх питань 

порядку денного надати доповідачам до 15 хвилин кожному; для виступів, 

пропозицій -  до 5 хвили;  зауважень, внесення поправок – до 3-х хвилин. 

Результати голосування: 

«За» - 3 (Давидов А.В., Загладько В.М., Лихотворик А.П.) 



 

 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

СЛУХАЛИ: Про секретаря засідання. 

               Інформує: Давидов Анатолій Володимирович – голова постійної комісії                                      

ВИРІШИЛИ: У зв’язку з відсутністю секретаря комісії Томіркіної В.П. на 

засіданні обрати секретарем засідання депутата Лихотворика А.П. 

Результати голосування: 

«За» - 3 (Давидов А.В., Загладько В.М., Лихотворик А.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

1.СЛУХАЛИ: Про план  роботи районної ради  на друге півріччя 2020 року. 

                 Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник  

організаційного відділу виконавчого апарату  районної ради                                                                                         

Довела до відома заходи плану роботи районної ради на друге півріччя 2020 

року. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проєкти цього рішення і плану роботи, винести їх на 

розгляд 34 сесії районної ради та рекомендувати сесії прийняти це рішення і 

затвердити план роботи на друге півріччя. 

Результати голосування: 

«За» - 3 (Давидов А.В., Загладько В.М., Лихотворик А.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

2.СЛУХАЛИ: Про програму «Питна вода Житомирського району на 2020-2021 

роки» 

                  Інформує: Мандрик Анастасія Вікторівна – начальник відділу 

житлово-комунального господарства, містобудування, архітектури, оборонної 

роботи, цивільного захисту та взаємодії з правоохоронними органами 

райдержадміністрації 

Проінформувала про те, що програма розроблена за ініціативи 

райдержадміністрації на пропозицію депутата районної ради Парфентієвої Т.М.  

Сказала, що програма розрахована на 2 роки і виконуватиметься у декілька 

етапів, до програми включені всі пропозиції, які були надані (надійшли 

пропозиції від депутата районної ради Вербило Л.В. та комунального 

підприємства Березівської сільської ради). Звернула увагу на те, що 

конкретного фінансування заходів  програмою не передбачено, оскільки ця 

програма носить більш рекомендаційний характер, а також вона була також 

розроблена для того, щоб селищна і сільські ради могли затвердити аналогічні 

програми з урахуванням своїх особливостей, а також  для того, що б у 



 

 

майбутньому була можливість надавати співфінасування на виконання заходів 

програми.  

ВИСТУПИЛИ: Стах В.М., заступник голови постійної комісії, який повідомив 

про те. що окремими депутатами обласної ради планується виділення коштів на 

вирішення питання водопостачання у Новогуйвинському, зокрема депутатом 

обласної ради Гулою Р.М. Також сказав, що на території Озерного та 

Новогуйвинського є арт свердловини, які законсервовані та не діють, а їх можна 

відновити, оскільки стан справ по цій селищній раді щодо водопостачання 

катастрофічний.   

         Загладько В.М., депутат районної ради, заступник голови постійної 

комісії, який запитав чи є конкретно визначені населені пункти, де є проблеми  

з питною водою, чи ведеться реєстр таких населених пунктів, яка їх кількість, 

які де конкретні проблеми тощо. Зауважив, що у запропонованому проекті  

програми визначено загальну проблему в цілому, а на його думку, потрібна 

конкретика. Сказав, що у нашій області є організація «Житомирводпроект», у 

якій в архівах можуть зберігатися усі схеми, креслення щодо систем 

водопостачання у районі, у тому числі, можливо, і по арт свердловинах – 

потрібно туди звертатися та відновлювати джерела питного водопостачання.  

         Давидов А.В., депутат районної ради, голова постійної комісії,  наголосив 

на тому, що така програма потрібна однозначно, але вона має бути узгодженою 

із сільськими, селищною радами, оскільки саме вони найкраще знають 

проблеми на своїй території,  та потрібно залучати різне фінансування. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проєкти цього рішення і програми, винести їх на 

розгляд 34 сесії районної ради та рекомендувати сесії прийняти це рішення і 

затвердити програму «Питна вода Житомирського району на 2020-2021 роки». 

Результати голосування: 

«За» - 3 (Давидов А.В., Загладько В.М., Лихотворик А.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

3.СЛУХАЛИ: «Різне». 

Пропозицій до розгляду у «Різному» не надходило. 

 

       Зауважень, заперечень та пропозицій щодо роботи комісії не надходило. 

 

       Засідання комісії оголошено головуючим закритим. 

 

 

Голова комісії                                                                      А. ДАВИДОВ 

 

Секретар  засідання                                                            А. ЛИХОТВОРИК 

 

 


